
ZAPISN IK

sa 3. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 04. studenog2024.
godine s poietkom u l-l-,30 sati u Turistidkoj zajednici grada Pule.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Filip Zoridii, Boris Zgomba, Manuela Kraljevii, Dolores

Dragun, NataSa Stojkovski, Aleksandar Suran, Walter Kapov.

Opravdano odsutni dlanovi: Reli Slonim, AndiVitasovii.

Ostali prisutni: Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj idjelatnica Matea Faraguna Koste5ii.

PredsjednikTZ Grada Pule pozdravlja prisutne iutvrcluje da je prisutan dovoljan broj dlanova

za njezino odrZavanje i donoienje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaZe sljedeii dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa 2'. sjednice Turistifkog vijeia,
2. Nacrt Rebalansa programa rada za2024. godinu,

3. Nacrt Programa rada za 2025. godinu

4. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1)

Zapisnik sa 2. sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

Predsjednik daje rijed direktorici koja predstavlja Nacrt Rebalansa programa rada za 2024.

godinu.

Direktorica je prisutne upoznala sa Nacrtom rebalansa programa rada za 2O24. godinu te je

navela da ie iznositi samo stavke koje su izmijenjene. Poveianje turistidke pristojbe sa

1.230.000 € na 1-.350.000 € za 2024. godinu, uz prilagodbu dlanarine s 500.000 € na 550.000

€ zbog nepredvidivih uplata koje se oiekuju krajem godine. Prihodi sustava turistidkih

zajednica uve6ani su iz razloga 5to ie turistidke zajednice klastera prebaciti sredstva za

zajednidke projekte po Sporazumu za 2024. godinu i zbog udruZenog ogla5avanja sa TZ lstre.

Ostali prihodi su takoder uveiani zbog donacije za nogometnu utakmicu, dodatnog iznosa

donacija od 15.000 € za Advent i joi 10.000 € koje odekujemo od donatora takoder za

Advent te pozajmica za Pula Marathon iuplate od prodaje auta. Za projekt Austro ugarsku

Setnicu smanjeni su iznosijer se cijeli projekt razvija ne5to sporije od odekivanog zbog uvjeta

koje odreduju konzervatori te. se veii dio prebacio na sljedeiu godinu. lznosi za Pulski

karneval su neSto veii jer smb imali ponovno povorku i dodatne aktivnosti. Za Advent je

planirano povedanje troSkovi s 50.000 € na 112.500 € zbog dodatnih sredstava koje iemo

dobiti. Sto se tide projekta Pula Maraton troiak je bio uveian zbog pozajmica koje su

naknadno vraiene, pa je i iznos veii nego 5to je bilo planirano. Klasterski projekti su



poveiani zbog uplata drugih turistidkih zajednica za zajedniike projekte, kao 5to je vei
napomenuto ranije. Za lijeinidku ambulantu ismje5taj lijednika osigurala su se sredstva u

iznosu od 1.500 €, a za spasioce 20.000 € s obzirom na nedostatak spasioca na plaiama na

Verudeli i na sve veie tro5kove oko istih. Tu je i projekt pokrenut od Hrvatske turistidke

zajednice Hrvatska prirodno tvoja, 5to jo5 treba vidjeti kako ie se dalje razvijatijer je HTZ dao

mali iznos za sufinanciranje sadnje stabala. Planirana sredstva za potpore manifestacijama su

poveiana jer su se podriale nove manifestacije. Materijalni troikovi ureda su veii jer je tu

bio polog za novi auto, a koji se dobio u prihodima od prodaje auta.

Nakon izlaganja direktorice vezano za Nacrt rebalansa programa rada za 2024. godinu

predsjednik i ostali vijeinici dali su pozitivno miSljenje te je isti prihvaien jednoglasno.

Ad 3)Predsjednik daje rijed direktorici koja predstavlja Nacrt programa radaza 2025. godinu.

Direktorica je zapodela izlaganje planiranim prihodima odnosno turistidkom pristojbom i

turistiikom dlanarinom koje su ostale na razini ove godine. Prihodi sustava turistidkih

zajednica su na 50.000 € jer tu. dobijemo od HTZ-a za udruZene turistidke zajednice i ostali

prihodi su vraieni na 2.000 €. Direktorica je napomenula da ie turistidke zajednice Klastera

Juine lstre zajedno rad,iti na izradi Plana upravljanja destinacijom, s posebnim naglaskom na

mikrolokacije unutar destinacije (npr. starogradska jezgra u Puli, Stoja-Zelenika). Svi

predsjednici turistidkih zajednica Klastera JuZne lstre sloiili su se da se ide zajedno u izradu

Plana upravljanja destinacijom, s obzirom na to da dijelimo iste pruZatelje usluga, ukljudujuii

vodovod, komunalna poduzeia iprometnu povezanost. Direktorica ie za izradu Plana

upravljanja predvidjela sredstva u iznosu od 50.000 € temeljeii se na nekoliko pristiglih

ponuda. Planom ie se obuhvatiti obvezni pokazatelji, medu kojima ie najzahtjevniji biti

anketiranje turista te specifiini pokazatelji. Kako bi se uskladili s novim Zakonom treba

uskladiti novi Statut, Pravilnike o radu SkupStine, Poslovnik o radu Vijeda Sto je Turistiika

zajednica lstarske Zupanije predloiila da ie oni odraditi za sve turistidke zajednice, inadamo

se da 6emo sve uspjeti napraviti do Skup5tine.

Zatim je direktorica krenula poja5njavati stavke iz Plana. Odriavanje Verudela Art Parka

preuzima Grad Pula nakon isteka petogodiSnjeg ugovora. Za projekt Pet friendly ove je

godine financiran idejni projekt Park za pse na Hidrobazi u Puli, dok ie se u 2025. godini

financiratiglavni projekt. Zajedno s Klasterom radi se na projektu Zdravo izeleno (radni naziv

za sada), a obuhvaiao bi teme zdravog natina iivota te bi se provodio na proljede ijesen u

nekoliko vikenda. Dani antike ie se sljedeie godine odrZati na 2lokacije kako bi se ponuda

programa pro5irila te je iz tog razloga iznos poveian. Bloomsday ie ukljudivati suradnju s

rasadnicima te ie se izraditi cvjetne instalacije na razliditim lokacijama u gradu, a planira se i

podjela sadnica gradanstvu u sklopu istoga. Sredstva za Pulski karneval su poveiana u2025.
godinijer se odekuje veii broj sudionika.Za manifestaciju HOG - Harley Owners Group 2025

predvidena su sredstva u iznosu od 100.000 € te 6e se manifestacija odriati na proljeie

2025, godine. U suradnji s gr4dom, planira se ukraSavanje grada za Uskrs, postavljanjem

uskrinjih jaja izedeva na razliditim lokacijama. Zajedno s udruienjem obrtnika planira se

ponovno uvesti marenda s obrtnicima, kako bi se oiivjela lokalna gastronomska ponuda.



Turistiika zajednica lstarske Zupanije i u 2025. godini nastavlja s izradom StrateSkog
marketing plana (SMP)te je direktorica pozvala ostale da zajedno prodiskutiraju ukljudivanje
TZ Pule u isti. Nakon kraie rasprave, zakljudeno je da je potrebna veia transparentnost, kao i

detaljan plan raspodjele novca. Takoder, sugerirano je da se traii plan i razrada SMP-a

(Strategije marketinSkog plana) od Turistidke zajednice lstarske iupanije te da ie se na

sljedeiem vijeiu odludit o ukljudivanju TZ Pule u isti. Sljedeie godine nastavio bi se projekt
Metaverse ,,Duhovi proSlosti" u sklopu kojeg ie se na razliditim lokacijama u gradu prikazivati

stalne projekcije ina taj nadin prezentirati povijest grada, Planirana sredstva za sajmove su

poveiana jer se zajedno s Klasterom ide na du2i sajam u Stuttgart. Ostali smo bez naieg
image kataloga, a dijelimo jako puno naie majice i privjeske svima koji negdje idu te na taj
nadin promoviraju nai grad te je iz tog razloga poveiana navedena stavka u planu. Sto se tide
dru5tvenih mreia, iznos je poveian iz razloga Sto bi se krenulo s kreiranjem sadrZaja na

druitvenoj mreZi Tik Tok kojije danas sve zanimljiviji mladima, ali i starijoj populaciji. Klaster

Juine lstre zajedno s Pulaprometom izradit ie digitalne kartice koje ie se dijeliti
iznajmljivadima kako bi ih oni dali svojim gostima i time ih potakli da koriste javni prijevoz.

Cilj navedenoga je da se rastereti promet i smanji ugljiini otisak. Gradonadelnik je pohvalio

navedeni projekt koji ima za cilj smanjiti prometnu optereienost u g?adu.Sto se tide Pulskog

kulturnog ljeta, direktorica je navela kako iemo ubrzo imati definirani program.

Nakon izlaganja direktorice vezano za Nacrt programa rada za 2025, godinu predsjednik i

ostali vijeinici dali su pozitirlno miSljenje te je isti prihvaien jednoglasno.

Ad 4) Razno

Pod todkom razno, gradonadelnik je upitao ima li kakvih novosti vezano za influencera
Kristijana llidiia i njegovu ponudu promoviranja Pule, na 5to je mu je direktorica odgovorila

kako je stupila u kontakt s g. llidiiem i iskazala interes od strane TZ Pule, a sada se deka

njegova konkretna ponuda.

PredloZeno je da dlanovi komisije za manifestacije budu g. Boris Zgomba i gcla. Nata5a

Stojkovski s dime su se svi prisutni sloiili.

Ostalih zahtjeva pod todkom razno nije bilo.

Sjednica je zavriila u 12.i5 sati.

Matea Faraguna Koste5ii


